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Rusko má důkaz, že biolaboratoře provozované
Pentagonem na Ukrajině jsou vojenského charakteru
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Ruský senátor Konstantin Kosačev, místopředseda Rady

federace nebo Senátu, poskytl „nezvratné důkazy“, že

biologické výzkumné laboratoře na Ukrajině, které

spravuje ministerstvo obrany, „sledují vojenské cíle.“

O důkazech, které má zákonodárce k dispozici, informoval novináře

ve čtvrtek 22. září po zasedání parlamentní komise pro vyšetřování

amerických biologických laboratoří na Ukrajině, jíž je jako

spolupředseda součástí.

„Až do poslední chvíle, do zahájení ruské speciální

vojenské operace, nebylo zcela jasné, jak nebezpečná je

činnost těchto laboratoří,“ řekl Kosačev. „Veřejnost,

odborníci i naše parlamentní komise získali do rukou

nezvratné důkazy, že tato činnost má vojenský charakter.“
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Kosačev rovněž poznamenal, že Spojené státy svými aktivitami na

Ukrajině porušují závazky, které přijaly při podpisu Úmluvy o zákazu

biologických zbraní v roce 1972, která výslovně zakazuje vývoj a

výrobu biologických a toxinových zbraní.

V jiné části zprávy Irina Jarovaja, místopředsedkyně Státní dumy

neboli Kongresu a spolupředsedkyně parlamentní komise,

poznamenala, že Pentagon rovněž pracuje na tajných scénářích

použití těchto biologických zbraní.

„Stalo se zřejmým, že Pentagon pracuje na tajných

scénářích použití taktických biologických zbraní

hromadného ničení,“ uvedla Jarovaja. „Možná je to ta dosud

nepostřehnutá skutečnost, na které bude muset ještě

pracovat nejen komise našeho parlamentního vyšetřování,

ale která by se bezpochyby měla stát předmětem

mezinárodního vyšetřování.“

Jarovaja dodala, že na výzkum biologických zbraní na Ukrajině, který

provádí Pentagon, je třeba pohlížet jako na základ pro „nový

formát nenápadné vojenské biologické invaze.“

„Je důležité si uvědomit, že nejnebezpečnější zbraň

hromadného ničení se v současnosti vyvíjí v amerických

biologických laboratořích,“ řekla Jarovaja. „Nepochybně v

těchto plánech USA hraje Ukrajina mimo jiné roli subjektu

odvádějícího pozornost a manipulujícího.“

Amerika pracuje na přenosu výzkumu v biolaboratořích do

dalších bývalých sovětských států

 
Nyní, když Rusko objevilo americké biolaboratoře na Ukrajině, bude

pracovat na přenosu těchto programů z této znesvářené země do

dalších postsovětských republik a potenciálně i do východní Evropy a

Pobaltí. Tvrdí to generálporučík Igor Kirillov, velitel Sil radiační,

chemické a biologické obrany.
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„Pentagon je připraven v nejbližší době přesunout

programy nedokončené na Ukrajině do dalších

postsovětských států a také do východoevropských zemí,

jako je Bulharsko, Česká republika a Pobaltí,“ řekl Kirillov.

Kirillov zdůraznil, jak Washington chce, aby tyto biolaboratoře byly

zprovozněny co nejdříve. Dodal, že na rozdíl od amerických

jaderných zbraní, které smí podle zákona skladovat pouze na území

svých spojenců v Severoatlantické alianci, může biologické zbraně

skladovat v blízkosti ruských hranic.

„Rozšíření sítě biologických laboratoří, které mohou být

využity k vývoji a skladování komponentů biologických

zbraní, představuje hrozbu pro vojenskou bezpečnost

Ruské federace.“
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